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Motion I Proposition: 

To improve coordination and communication between the school, the APEEE and parents, 
this Assembly decides to establish a Section Representative system. 

Afin d'ameliorer la coordination et communication entre l'ecole, l'APEEE et les parents, l'AG 
decide d'etablir un systeme de representants de section pour chaque section linguistique. 

Proposed by I propose par 
Norn/Name: LENNON HUDSON Prenom/First name: ISEULT 
Parent d'un enfant en I Parent of a child in: PRIM Section: EN 

Explanatory note / informations complementaires: 

In other EEBs in addition to the class representatives and the Admin Board of the APEEE 

there are designated section representatives from each section in primary; each in 

secondary and a cross section nursery representative. 

Now that EEB IV is growing, and in order to improve coordination and communication 

between the parents, the APEEE pedagogical structures, the school and indeed the other 

EEBs, we propose the introduction of the same system. 

This would entail the election by each language section of: 

1 rep from primary section 

1 rep from secondary 

And jointly the election of a nursery rep across sections. 

If the GA passes this motion, we would propose that each section should organise their 

elections as soon as possible. Further information on the functioning of the section rep 

system in the other EEBs can be found here: 

https://sites.google.com/site/eebivsectionreps/ 



Dans les autres EEBs, ii existe les representants de classes, les membres du CA de 

l'APEEE et en plus, les representants de section pour chaque section linguistique en 

primaire, pour chaque section linguistique en secondaire et un representant maternelle toute 

section confondue. 

Maintenant que EEBIV est en croissance rapide et afin d'assurer la coordination et 

communication entre les parents, les structures pedagogiques de l'APEEE et l'ecole, et par 

ailleurs avec les autres ecoles europeennes, nous proposons !'introduction du meme 

system e. 

Ceci necessiterait !'election de: 

• 1 representant par section linguistique primaire 
• 1 representant par section linguistique secondaire 
• 1 representant maternelle toute section confondue 

Si l'AG approuve cette proposition, on suggerait que les elections devraient avoir lieu des 

que possible. 

Pour des informations complementaires a propos des structures dans les autres ecoles voir: 

https ://sites. goo gle.com/ site/ eebi v sectionreps/ 

SUPPORTED BY 

1. lseult Lennon Hudson ADMINISTRATOR 

2. Josephine Usher ADMINISTRATOR 


